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Protokoll KS uppsiktsplikt mot annan nämnd, socialnämnden  
 
Plats och tid    
Teams, onsdag 18 november 2020, klockan 14.00 -15.15 
 
 
Närvarande 
Michael Plogell (FR) ordförande kommunstyrelsen 
Lars-Erik Olsson (S) vice ordförande kommunstyrelsen 
Sverre Fredriksson (M) 2:e vice ordförande kommunstyrelsen 
Patrik Karlsson (KD) ordförande socialnämnden 
Barbro Orrestrand (S) vice ordförande socialnämnden  
Anneli Svensson, verksamhetschef IFO 
Gunilla Lundgren, förvaltningschef 
Mickaela Friberg, utvecklingsledare 
Monica Holmgren, kommunchef     
 
 
Utses att justera         Barbro Orrestrand (S) 
 
 
 
Underskrifter 
 
Sekreterare        _____________________________________ 
    Monica Holmgren 
 
Ordförande   ______________________________________ 
    Michael Plogell (FR) 
 
Justerande                      ______________________________________ 
                                        Barbro Orrestrand (S) 
 
                                        
 
 

 
Bakgrund 
På Kommunstyrelsens sammanträde 2020-05-26 beslutade Kommunstyrelsen att 
Kommunstyrelsens arbetsutskott ska kalla presidiet i Socialnämnden till ett möte utifrån 
Kommunstyrelsen uppsiktsplikt med anledning av det underskott som Socialnämnden 
prognostiserar. Kommunstyrelsen vill få insikt i vilka åtgärder Socialnämnden vidtar samt 
tidsplan för att få en budget i balans. Fyra möten har tidigare hållits. 
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Ärendet 
Socialnämnden gör en genomgång av aktuellt läge. Prognosen i efter oktober visar  på – 10.8 
mnkr. Det är en liten förbättring jämfört med delårsrapporten. Ett aktivt arbete kring 
missbruksplaceringar, genomgång av varje individ och uppföljning av insats, har gjort att man 
till årsskiftet kommer att ha avslutat alla placeringar vilket bidrar till en minskad kostnad.  
Kommunstyrelsens arbetsutskott önskar vid nästa möte att den handlingsplan som 
presenterades i våras ska gås igenom och att socialnämnden kan presentera vilka åtgärder som 
fått effekt och vilka som beräknas få effekt framöver och när. 
 
Socialnämnden gör en genomgång av Arbetsmarknadsenheten (AME). Underlaget visar att det 
finns delar av verksamheten som är mycket effektiva men att det finns delar i verksamheten 
som det måste vidtas åtgärder kring. Bland annat handlar det om ett ändrat arbetssätt så att fler 
kommer ut i arbete, annan sysselsättningen eller annan försörjning. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott vill fortsatt få information om vilka åtgärder som görs för att 
effektivisera AME, framför allt hur man arbetar för att få personer i sysselsättning och undvika 
att personer är i behov av ekonomiskt bistånd. 

 
Socialnämnden lämnar en information om hur mottagandet av nyanlända går till och vilka 
möjligheter till att ordna bostad som finns inom kommunen 

 
  

Kommunstyrelsens arbetsutskott tackar för de tre dragningarna. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott frågar hur det går med detaljbudgetarbetet och att få in 
verksamheterna inom given budgetram 2021. Socialnämnden säger att arbetet pågår, att det är 
ett tufft uppdrag men att man ser att det är fullt möjligt. Likaså ser socialnämnden positivt på 
att man med de åtgärder som är vidtagna och det arbete som pågår ska kunna nå en budget i 
balans vid utgången av 2021. 
 

 
Nästa möte sker den 10 december kl 15.00 


